
 

Český rybářský svaz, z.s.                           
místní organizace Žehuň 
IČO: 47528630 
Žehuň 136  PSČ: 289 05 
 

 

Č.j.: 9/2023 

Zápis z výborové schůze MO ČRS Žehuň  

konané 20.08.2023 v Sánech od 18:00  

Přítomni: Ing. Ondřej Jedlička, Ing. František Malý, Pavel Bořek,   

Omluveni: Pavel Bohatý, Jakub Syrový, Luboš Vondráček, Mgr. Oldřich Novotný 

Hosté: Jan Psota, Petr Krause 

 

Program:  

1) Zahájení schůze (Ing. Jedlička - předseda)  

2) Zpráva předsedy (Ing. Jedlička)  

3) Zpráva hospodáře (Psota)  

4) Zpráva pokladníka (Ing. Malý)  

5) Diskuse    

 

1. Zahájení schůze (předseda Ing. Jedlička)  

- Jednání výborové schůze zahájil předseda MO ČRS Žehuň, přivítal přítomné členy výboru i hosty a 
seznámil je s programem a plánovaným průběhem výborové schůze. K programu nebyly žádné 
připomínky a byl jednomyslně schválen. Schůzi nadále řídil. 

2. Zpráva předsedy – informoval o obsahu došlé pošty, připomněl a provedl kontrolu zápisu a usnesení 
z minulé chůze 

- informoval o podpisu kupní smlouvy s vlastníky sousedního pozemku v Sánech – viz předchozí zápisy.  
Prodaná výměra pozemku činila dle GP rozlohu celkem 129 m 2.  



- informoval o pročištění přítoku na Dobšické rameno – byl zanesen drobnými větvemi a sedimentem  

- předložil informaci o pronájmu rybářské Boudy v Sánech občanu ze Sán za výborem stanovený 
poplatek z důvodu konání oslavy. Akce proběhla dle domluvy ke spokojenosti obou stran.  

- informoval o nahlášení počtu neplemenných ryb na Rybářské sdružení k 30.6.2023 

- sdělil že do dnešního dne je vydáno celkem 171 ks povolenek na revír Cidlina 1 B 

- od Povodí Labe přišla žádost na vyjádření k akci ,,Oprava těsnící Klapky“ v obci Žehuň. Povodí Labe 
bylo zasláno stanovisko, že MO Žehuň trvá na zachování minimálního zůstatkového průtoku přes jez 
na Klapce anebo vodu převádět přes bezpečnostní přeliv.  

- od Středočeského územního svazu jsme obdrželi smlouvu na zastupování v řízení žádosti na úhoří 
monté na období 2024 – 2029 z námořního fondu EU. Výbor pověřil jednatele a předsedu k podpisu 
této smlouvy.  

- od Středočeského územního svazu jsme obdrželi čárové kódy, které budou sloužit k identifikaci členů 
v RIS (Rybářský informační systém) již od roku 2024. Členské známky již nebudou v papírové podobě, 
ale budou evidovány pouze v RIS. Členské legitimace nahradí od roku 2025 plastová kartička s QR 
kódem, kde budou nahrány všechny údaje člena ČRS 

- sdělil členům výboru že plánovanou přípojku od společnosti ČEZ k rybářské Boudě, bude v říjnu 
realizovat společnost Rydval Elektro, následně si vybudujeme odběrné místo, kde bude osazen 
elektroměr 

3. Zpráva hospodáře (Psota)  

- sdělil členům výboru, že je plánováno sečení pozemků kolem chovných rybníků 

- dále sdělil, že krmná pšenice pro chovné rybníky je objednána u společnosti Dvůr Libněves a 
k odběru pšenice dojde na jaře 2024  

4) Zpráva pokladníka (Ing. Malý)  

– informoval o stavu pokladny a účtu a navýšení na spořícím účtu 

5 Diskuse  

p. Bořek informoval členy výboru o kontrolním dnu konaném ve věci odbahňování Žehuňského 
rybníka. Dále sdělil, že s předsedou provedli měření sedimentu z lodi od Dobšického mostu směrem 
k jezu na Badra, bylo zjištěno že koryto Cidliny je rovnoměrně zaneseno bahenním sedimentem, 
ovšem výška vodního sloupce se přesto pohybuje od 70 cm do 180 cm  

Příští schůze výboru MO Žehuň se bude konat dne 01.09.2023 v Sánech od 18:00. 

 

Ing. Ondřej Jedlička v.r.                                                                      Pavel Bořek v.r. 

   předseda MO                                                                                            jednatel MO   


